
Wersja protokołu oryginalna dostarczona do Biura Rady, bez korekty. 
 

3. Sprawozdanie z przebiegu dyskusji. 
        Dyrektor PZD –RTorz  przedstawił dość szczegółowo dwa wnioski drogowe, które mają 
być realizowane w ramach tzw.  ‘Schetynówek”: 
 -Niemczyn-Stępuchowo 
 -Skoki- Jaroszewo 
W imieniu Zarządu Powiatu v-ce starosta T.Kranc uzasadnił potrzebę realizacji tych 
projektów. 
Radny G. Owczarzak zaproponował aby odnowę drogi w projekcie  Skoki-Jaroszewo 
rozpocząć już od Skoków do Kuszewa, a nie jak jest w projekcie tylko na odcinku Kakulin-
Kuszewo . 
Propozycję takiej zmiany Komisja przyjęła jednogłośnie. 
        Kierownik Wydziału Ochrony Środowiska i Leśnictwa - M.Klessa  przedstawiła 
sprawozdanie z realizacji Planu Gospodarki Odpadami dla powiatu wągrowieckiego. 
Członkowie Komisji  zaproponowali aby uzupełnić sprawozdanie o następujące wnioski: 
 -dążyć do 100% odbioru odpadów komunalnych  
 -uruchomić we wszystkich gminach powiatu pkt odbioru sprzętu AGD i RTV 
W sprawozdaniu poprawić liczne błędy korektorskie. 
W drugiej części wypowiedzi P. Kierownik poinformowała o propozycji dofinansowania 
likwidacji azbestu na terenie powiatu z PFOŚ. 
Komisja zaproponowała aby opracować zasady takiego dofinansowania. 
Radny J. Piasecki wyraził swoją dezaprobatę na wydatek 1500 zł przez ZP na wyjazd 
emerytów na wycieczkę. 
Na tym posiedzenie zakończono. 
 
 

4. Wnioski 
- poprawić wniosek PZD do programu tzw Schetynówki” (rozpocząć odnowę 

drogi już od m. Skoki) 
- uzupełnić sprawozdanie z realizacji Planu Gospodarki Odpadami o wnioski 

Komisji ( dążyć do 100% odbioru odpadów komunalnych, uruchomić we 
wszystkich gminach pkt odbioru sprzętu AGDiRTV) 

- opracować zasady dofinansowania z PFOŚ do likwidacji azbestu na terenie 
powiatu. 

 


